



TM

B.DEX BEAUTY CENTRE SDN. BHD. (668614-W)

NO 31, WISMA MURNI, JALAN RAMPAI NIAGA 5, RAMPAI BUSINESS PARK,

TAMAN SRI RAMPAI, 53300 SETAPAK KUALA LUMPUR

TEL : 03-4142 4444, 03-4149 9666 FAKS: 03-4142 8490

*Serlahkan Keterampilan Diri*

Kulit bayi saya putih kemerahan, gebu dan sihat. Ternyata Set Semasa Hamil Biodex sangat berkesan!



Saya dan suami mempunyai kulit yang sawo matang dan memang saya tidak menyangka sama sekali bayi saya akan seputih ini kulitnya. Sebelum ini saya hanya membaca di majalah dan mendengar pengakuan pengguna di TV3 tentang kebaikan dan keberkesanan produk **Biodex** yang mampu mencerahkan kulit bayi walaupun kedua-dua ibu bapanya berkulit gelap. Setelah saya sendiri menggunakannya barulah saya benar-benar percaya dengan keberkesanannya. Bayi saya bukan sahaja kulitnya putih seakan-akan "pinkish", gebu dan halus malahan tubuh badannya sihat dan sangat comel. Rakan-rakan dan saudara-mara terkejut melihat perbezaan yang jelas kepada warna kulit kami dan bayi.

Kisah penggunaan produk **Biodex** ini bermula dari masalah haid saya yang tidak teratur, iaitu kadang-kadang sehingga dua ke tiga bulan sekali baru datang haid nya. Setiap kali kedatangan haid saya juga mengalami sengugut. Mungkin ini menjadi faktor utama penyebab kesukaran saya untuk hamil kerana hampir 6 bulan perkahwinan saya masih belum berjaya hamil. Saya ada terbaca mengenai keberkesanan Program Kehamilan Biodex di majalah Mingguan Wanita, dan tanpa berfikir saya terus mencuba Biodex. Alhamdulillah saya telah berjaya hamil dalam tempoh hanya 2 minggu pengambilan.

Semasa hamil, saya terus mengamalkan **Supreme Diet** dan **Susu IgC**. Apabila kandungan masuk 3 bulan, saya mengalami kegatalan kulit terutama di bahagian perut yang semakin membesar. Saya dicadangkan untuk mengambil **Bio Collagen Biodex** bagi mengelakkan "stretch mark" dan juga mencantikkan kulit. Kebetulan waktu itu juga saya mengalami perubahan warna kulit mungkin kerana faktor perubahan hormon disebabkan kehamilan yang menyebabkan ianya menjadi kehitaman terutama di bahagian celah-celah pelipat dan ketiak yang menampakkan keadaan yang kasar serta hodoh. Saya juga diberitahu dengan mengamalkan **Bio Collagen Biodex** ini, kulit bayi juga akan menjadi halus, putih dan cantik nanti. Alhamdulillah, jelas sekali kesannya, saya begitu yakin dengan rangkaian produk **Biodex**. Saya tetap meneruskan **Set Selepas Bersalin Biodex** dan badan saya juga cepat kembali ramping.

Saya bersyukur kepada Allah SWT kerana telah mengurniakan seorang zuriat yang menjadi satu-satunya bukti kasih sayang saya dan suami yang telah pulang ke rahmatullah kerana beliau telah ditakdirkan meninggalkan kami buat selama-lamanya. Beliau hanya sempat menatap buah hatinya untuk tempoh 2 bulan sahaja. Pergiannya meninggalkan "Ain" yang tidak mengerti apa-apa. Memang terlalu sedih untuk dkenang namun saya perlu tabah untuk meneruskan kehidupan ini. Saya berjanji tidak akan mempersia-siakan Ain, membesarkannya dengan penuh kasih sayang dan itu lah bukti cinta saya kepada arwah suami. Semoga suatu hari nanti Ain menjadi anak yang berguna kepada masyarakat dan negara. Kini, Ain telahpun berusia 6 bulan dan saya telah mencuba produk **B-IQ Biodex** untuk meningkatkan kecerdasannya. Memang menakjubkan, selepas seminggu mengamalkannya Ain menjadi anak yang sangat aktif untuk bercakap walaupun dari segi bahasanya belum begitu jelas. Perkembangan ini disedari oleh ramai orang di sekelilingnya sehinggakan ada yang bertanya apakah pemakanan yang di berikan kepadanya sehingga dia menjadi begitu petah. Saya perhatikan sewaktu dia bermain dengan mainannya, dia akan terus bercakap seolah-olah sangat teruja dengan apa yang dilihatnya. Perubahan ini membuktikan rangkaian produk **Biodex** sememangnya sangat-sangat berkesan. Terima kasih **Biodex**. **Agan rundingan (Puracitra 019-3301474)**

Nama: **Nur Arsida Arssad**.
Tempoh perkahwinan: **2 tahun**



Set Bersalin Biodex

Set Semasa Hamil

"Kepada pengguna Biodex yang telah selamat melahirkan bayi Biodex, bolehlah menghantarkan gambar bayi anda atau gambar anda sekeluarga untuk berkongsi pengalaman tentang keberkesanan produk Biodex. Kami memerlukan gambar dan data-data peribadi anda untuk mewujudkan "Baby Biodex Fan Club" yang akan menjalankan aktiviti kekeluargaan Biodex di seluruh negara.

Sila hantarkan data-data dan gambar ke alamat seperti di atas atau emelkan ke drsitimurni@gmail.com

WEBSITE: www.biodex2u.com.my

E-mail: biodex87@gmail.com